
 1 

PROTOKÓŁ Nr II/14  

z Sesji Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu 

9 grudnia 2014 roku  

o godzinie 9.00   w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

===================================================================           

 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni  Rady Miejskiej w Bojanowie, (nieobecny radny Tomasz Wałkiewicz), 

 Burmistrz – elekt pan Maciej Dubiel, 

 Zastępca Burmistrza, Skarbnik, radca prawny, 

 radni powiatowi: (Wiesław Ceglarek, Ryszard Bijak oraz Ireneusz Młynek) 

 członkowie Miejskiej Komisji Wyborczej w Bojanowie,  

 Sołtysi wsi, 

 Przewodniczący Zarządu Osiedla, 

 Pracownicy Urzędu Miejskiego, 

 Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 

 Zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy, 

 Przedstawicielka lokalnej prasy, 

 Mieszkańcy Bojanowa. 

  

Lista obecności stanowi załącznik nr1 do niniejszego protokołu. 

 

Postanowieniem Nr 88/14 z dnia 3 grudnia 2014 roku Komisarz Wyborczy w Lesznie zwołał 

– na dzień 9 grudnia 2014 r. na godzinę 9.00,  drugą sesję Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Otwarcia sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej pan Jarosław Bartkowiak, który 

stwierdził, iż na ustawowy 15 –osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Zapytał czy do przesłanego porządku obrad są propozycje zmian. Nikt z Państwa radnych 

uwag nie zgłosił, w związku z powyższym porządek II sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad II  Sesji Rady Miejskiej. 

3. Przyjęcie protokółu Nr I/14  z sesji odbytej w dniu 28 listopada 2014 roku. 

4.  Przyjęcie ślubowania Burmistrza Bojanowa  i wręczenie zaświadczenia o wyborze 

na Burmistrza Bojanowa. 

      5.  Podjęcie uchwał w sprawie wyboru: 

1) Komisji Rewizyjnej, 

2) Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

3) Komisji Oświaty , Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Publicznego, 

6.Zapytania radnych. 

7.Odpowiedzi na zapytania radnych. 

8.Wolne głosy i wnioski. 

9.Zakończenie. 
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Do pkt. 3 Przyjęcie protokółu Nr I/14  z sesji odbytej w dniu 28 listopada 2014 roku. 

 

 W związku z tym, iż do protokołu Nr I/14 z sesji, która odbyła się w dniu 28 listopada 

2014 roku nie wpłynęły uwagi pisemne i ustne przewodniczący obradom zaproponował aby 

powyższego protokołu nie odczytywać. Za propozycją przewodniczącego opowiedzieli się 

wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny Tomasz Wałkiewicz). W związku z 

powyższym protokół Nr I/14 z sesji odbytej w dniu 28 listopada 2014 roku przyjęto bez 

odczytywania. 

 

Do pkt. 4 Przyjęcie ślubowania Burmistrza Bojanowa  i wręczenie zaświadczenia o 

wyborze na Burmistrza Bojanowa. 

 

 

W związku z tym, iż Obwieszczenie Państwowej Komisji Wyborczej z dnia 1 grudnia 2014 r. 

uzupełniające obwieszczenie z dnia 23 listopada 2014 r. o zbiorczych wynikach wyborów 

wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na obszarze kraju  zostało ogłoszone w Dzienniku 

Ustaw Rzeczypospolitej Polskiej dnia 2 grudnia 2014 r., poz. 1700, (załącznik nr 2 do 

protokołu) przewodniczący obradom poprosił Burmistrza elekta pana Macieja Dubiela o 

złożenie zgodnie z art. 29 a ust.1 ustawy z dnia 08 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

– ślubowania. Pan Maciej Dubiel odczytał rotę ślubowania – „Obejmując urząd Burmistrza 

Gminy Bojanowo uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a powierzony mi urząd 

sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności mieszkańców Gminy Bojanowo. 

Tak mi dopomóż Bóg”. Rota ślubowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu, po czym 

przewodniczący Rady powiedział, iż  cyt. „ stwierdzam, że z tą chwilą nastąpiło objęcie 

obowiązków przez Burmistrza Gminy Bojanowo pana Macieja Dubiela” i wręczył dokument 

stwierdzający wybór  – kserokopia powyższego dokumentu  stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu sesji. 

Przewodniczący Miejskiej Komisji Wyborczej w Bojanowie pan Jerzy Zamelski złożył 

Burmistrzowi, panu Maciejowi Dubielowi gratulacje i wręczył zaświadczenie o wyborze na 

Burmistrza Bojanowa – kserokopia dokumentu stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Nowo wybrany Burmistrz podziękował wszystkim wyborcom za oddanie głosu na Niego; 

ponadto cyt.” Chciałbym współpracować ze wszystkimi radnymi ,kierownikami  jednostek    

którzy będą chcieli działać dla dobra gminy.”  

Panu Burmistrzowi radni, sołtysi, pracownicy Urzędu pogratulowali i wręczyli bukiety 

kwiatów. 

 

 

Do pkt. 5.Podjęcie uchwał w sprawie wyboru: 

1)Komisji Rewizyjnej, 

 

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak poinformował, iż zgodnie ze Statutem Gminy 

Bojanowo Komisja Rewizyjna liczy 5 członków i zachęcił Państwa radnych do zgłaszania 

kandydatów do pracy w przedmiotowej Komisji. 

Radny Maciej Jagodziński zgłosił: 

1. radnego Józefa Czerwińskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

2. radnego Zygmunta Maćkowiaka , który wyraził zgodę na kandydowanie, 

3. radnego Jana Morysona, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

4. radnego Sebastiana Miekisza, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

5. radnego Krzysztofa Wodeckiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. 
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Radny Piotr Nadrowski zgłosił: 

1. radną Renatę Jagodzik, która wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

W związku z tym, iż liczba zgłoszonych kandydatów przekroczyła skład osobowy Komisji 

Rewizyjnej przewodniczący obrad zarządził wyłonienie członków Komisji w drodze tajnego 

głosowania. W tym celu przewodniczący Bartkowiak poprosił o zgłaszanie kandydatów do 

pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Maciej Jagodziński zgłosił radnego Tomasza Woźniczkę, który wyraził zgodę na  

pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Piotr Nadrowski zgłosił radnego Leszka Janowicza, który wyraził zgodę na pracę w 

Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Zygmunt Maćkowiak zgłosił radnego Dariusza Klimasza, który wyraził zgodę na 

pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie: 

 

Klimasz Dariusz – przewodniczący, 

Janowicz Leszek – członek, 

Woźniczka Tomasz – członek. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę na sporządzenie kart do głosowania. 

Po przerwie członek Komisji Skrutacyjnej Tomasz Woźniczka odczytał w kolejności 

alfabetycznej  nazwiska radnych. Każdy/a radny/a otrzymali kartę do głosowania opatrzoną 

pieczątką Rady Miejskiej w Bojanowie, na której figurowało  6 zgłoszonych nazwisk. 

Następnie za parawanem radni dokonywali aktu głosowania a głos został wrzucony do urny. 

Po zakończeniu głosowania przewodniczący Rady ogłosił przerwę aby Komisja Skrutacyjna 

podliczyła głosy i sporządziła stosowny protokół.  

Po przerwie Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał protokół z obliczenia głosów 

oddanych w wyborach członków Komisji Rewizyjnej: 

 

1- Czerwiński Józef   9 głosów 

2.- Jagodzik Renata  11 głosów 

3.- Maćkowiak Zygmunt 8 głosów 

4.- Miekisz Sebastian  8 głosów 

5.  Moryson Jan   7 głosów 

6.  Wodecki Krzysztof  10 głosów. 

 

Protokół z głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu, karty do głosowania wraz z 

nazwiskami kandydatów stanowią załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Przewodniczący obradom ogłosił 5 – minutową przerwę na ukonstytuowanie się Komisji. 

Po przerwie radny Józef Czerwiński przedstawił skład Komisji; 

 

1. Czerwiński Józef   przewodniczący  

2. Jagodzik Renata   zastępca przewodniczącego 

3. Maćkowiak Zygmunt  członek 

4. Miekisz Sebastian   członek 

5. Wodecki Krzysztof  członek. 
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Przewodniczący obradom odczytał Uchwałę Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9 grudnia 

2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej i zarządził głosowanie nad powyższym 

aktem. Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny 

radny Tomasz Wałkiewicz). 

W związku z powyższym Uchwała Nr II/3/14 Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie 

powołania Rewizyjnej została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Do pkt. 5 Podjęcie uchwał w sprawie wyboru: 

2) Komisji Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska, 

 

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak poinformował,  Komisja Budżetowa 

Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, zgodnie z paragrafem 61 Statutu 

Gminy Bojanowo powyższa Komisja składa się z Przewodniczącego, Zastępcy 

Przewodniczącego oraz pozostałych członków w liczbie 5. 

 

Radny Jagodziński Maciej zgłosił kandydatów na członków przedmiotowej Komisji: 

1. Maćkowiaka Zygmunta  wyraził zgodę na kandydowanie, 

2. Klimasza Dariusza   wyraził zgodę na kandydowanie, 

3. Nadrowskiego Piotra  wyraził zgodę na kandydowanie, 

4. Miekisza Sebastiana  wyraził zgodę na kandydowanie, 

5. Morysona Jana   wyraził zgodę na kandydowanie, 

6. Kotlarczyka Marka  wyraził zgodę na kandydowanie, 

7. Jagodzińskiego Macieja wyraził zgodę na kandydowanie, 

 

Radny Nadrowski Piotr zgłosił: 

1. Jagodzińskiego Macieja  wyraził zgodę na kandydowanie, 

2. Czerwińskiego Józefa  wyraził zgodę na kandydowanie, 

 

Radny Leszek Janowicz zgłosił : 

1.Nadrowskiego Piotra  wyraził zgodę na kandydowanie, 

2.Maćkowiaka Zygmunta  wyraził zgodę na kandydowanie, 

 

Po zamknięciu listy zgłoszonych kandydatów przystąpiono do wyłonienia Komisji 

Skrutacyjnej. 

Radny Wodecki Krzysztof zgłosił kandydaturę radnej Świerzewskiej Wiesławy, która 

wyraziła zgodę  na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Piotr Nadrowski zgłosił kandydaturę Leszka Janowicza, który wyraził zgodę na pracę 

w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Miekisz Sebastian zgłosił kandydaturę Tomasza Woźniczki, który wyraził zgodę na 

pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie: 

1. Woźniczka Tomasz przewodniczący, 

2.Janowicz Leszek   członek, 

3.Świerzewska Wiesława  członek. 

 

Po ukonstytuowaniu się Komisji przystąpiono do  wręczenia  radnym kart do głosowania 

opatrzonych  pieczęcią Rady Miejskiej w Bojanowie  z 9 nazwiskami kandydatów.  
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Po wyczytaniu w kolejności alfabetycznej nazwisk radnych rozdano karty i przystąpiono do 

przeprowadzenia tajnego głosowania. 

 

Każdy radny dokonywał  wyboru kandydatów za parawanem po czym wrzucił głos do urny. 

Po zakończeniu ogłoszonej – na czas pracy Komisji Skrutacyjnej – przerwie,  przewodniczący 

Komisji radny Woźniczka Tomasz odczytał protokół – załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. Karty do głosowania stanowią załącznik nr 10 do protokołu. 

W związku z tym, iż dwoje radnych otrzymało taką samą  liczbę głosów postanowiono 

ponowić głosowanie pomiędzy dwoma kandydatami: 

1. Nadrowskim Piotrem  otrzymał 9 głosów, 

2. Maćkowiakiem Zygmuntem  otrzymał 9 głosów. 

 

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania z dwoma nazwiskami. Wyczytani 

alfabetycznie radni otrzymali kartę do głosowania – opatrzoną pieczęcią Rady Miejskiej w 

Bojanowie, i za parawanem dokonywali wyboru wrzucając głos do urny. 

Przewodniczący obradom Jarosław Bartkowiak ogłosił 10 minutową przerwę w celu 

podliczenia głosów. 

Po zakończeniu przerwy przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Tomasz Woźniczka 

odczytał protokół z wyboru członka Komisji Budżetowej – załącznik nr 11 do niniejszego 

protokołu, karty do głosowania stanowią załącznik nr 12 do protokołu. 

Radny Nadrowski Piotr otrzymał 9 głosów, 

Radny Maćkowiak Zygmunt otrzymał 5 głosów. 

W związku z powyższym w skład Komisji Budżetowej Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska wszedł radny Piotr Nadrowski. 

W związku z powyższym przewodniczący Rady Jarosław Bartkowiak odczytał Uchwałę 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji 

Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska i zarządził 

głosowanie nad powyższym aktem prawnym 

Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 14 „za” (nieobecny radny 

Tomasz Wałkiewicz). 

Uchwała Nr II/4/14 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie 

powołania Komisji  Budżetowej, Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, 

została podjęta i stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

 Członek Komisji Skrutacyjnej radny Leszek Janowicz poinformował, iż głosem 

nieważnym podczas wyboru Komisji Rewizyjnej była karta z zaznaczonymi 4 nazwiskami.. 

Radny Maciej Jagodziński zawetował nieważność głosu.. Głos byłby nieważny wtedy, gdyby 

było zaznaczone 6 nazwisk lub nie postawiono krzyżyka przy żadnym nazwisku. . Burmistrz 

pan Maciej Dubiel poparł wniosek radnego Jagodzińskiego i poprosił o wyjaśnienie radcę 

prawną Urzędu panią Teresę Andrzejewską. Radca prawny przychyliła się do złożonego 

przez radnego Jagodzińskiego wniosku oraz poparła jego zasadność. W związku z 

powyższym przewodniczący obradom zarządził ponowne przeliczenie kart kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej. 

Ukonstytuowała się Komisja Skrutacyjna w składzie: 

 

Radna Wiesława Świerzewska  przewodnicząca, 

Radny Leszek Janowicz  członek, 

Radny Tomasz Woźniczka   członek. 
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Po ponownym przeliczeniu okazało się, iż: 

 

Radny Czerwiński Józef   10 głosów , 

Radna Jagodzik Renata   12 głosów, 

Radny Maćkowiak Zygmunt   9 głosów, 

Radny Miekisz Sebastian   10 głosów, 

Radny Moryson Jan    7 głosów, 

Radny Wodecki Krzysztof   11 głosów. 

 

Protokół z ponownego przeliczenia głosów stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 

protokołu. 

Zmian, po ponownym przeliczeniu głosów,  w składzie Komisji Rewizyjnej nie odnotowano. 

Komisja ukonstytuowała się w składzie: 

 

Radny Czerwiński Józef   przewodniczący Komisji, 

Radna Jagodzik Renata   zastępca przewodniczącego, 

Radny Maćkowiak Zygmunt   członek, 

Radny Miekisz Sebastian   członek, 

Radny Wodecki Krzysztof   członek. 

 

Przewodniczący obradom odczytał treść Uchwały Nr II/3/14 Rady Miejskiej w Bojanowie z 

dnia 9 grudnia 2014 roku w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. Za podjęcie Uchwały 

głosowali wszyscy obecni na sesji radni 14 „za” i stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu.  

 

 

Do pkt. 5.Podjęcie uchwał w sprawie wyboru: 

3. Komisji Oświaty , Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i 

Bezpieczeństwa Publicznego, 

 

Przewodniczący Rady wyjaśnił, iż zgodnie ze Statutem Gminy Bojanowo skład Komisji 

Oświaty , Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa 

Publicznego, wynosi 7 osób. Przewodniczący obrad zawnioskował o zgłaszanie przez 

Państwa radnych członków do pracy w Komisji Oświaty. 

 

Radny Józef Czerwiński zgłosił: 

 

Radnego Maćkowiaka Zygmunta   który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Radnego Janowicza Leszka  który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Radnego Wodeckiego Krzysztofa który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Radną Świerzewską Wiesławę która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

 

Radny Jagodziński Maciej zgłosił: 

 

Radnego Woźniczkę Tomasza który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Radnego Morysona Jana  który wyraził zgodę na kandydowanie. 

 

W związku z absencją radnego Tomasza Wałkiewicza, Komisja Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego została powołana w 

6-cio osobowym składzie.   

Przewodniczący obradom ogłosił przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji. 
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Państwo rdani wybrali spośród siebie na: 

Przewodniczącą  Komisji Oświaty  radną Wiesławę Świerzewską, 

Zastępcę Przewodniczącego Komisji Oświata  radnego Tomasza Woźniczkę. 

 

Przewodniczący Rady pan Jarosław Bartkowiak odczytał treść uchwały i zarządził 

głosowanie. 

 

Za podjęciem Uchwały Nr II/5/14 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 9 grudnia 2014 roku  

w sprawie powołania Komisji Oświaty , Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Bezpieczeństwa Publicznego, głosowali wszyscy radni 14 „za” (nieobecny radny 

Tomasz Wałkiewicz). Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 6 Zapytania radnych. 

 

Radny Zygmunt Maćkowiak zwrócił się do Burmistrza Bojanowa pana Macieja 

Dubiela – cyt. „kilka słów o Pana zamiarach , kto będzie Zastępcą Burmistrza?”. 

 

Burmistrz pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż nie poda w obecnej chwili nazwiska 

Zastępcy; trwają rozmowy z kilkoma osobami. 

W kwestii planów Burmistrz wyjaśnił, iż Jego plany  były zawarte w programie wyborczym. 

Priorytetem jest zapoznanie się z sytuacją budżetową gminy. Program jest skromny, ale 

realny. 

 

 Radny Dariusz Klimasz – poruszył sprawę drogi łączącej bloki z wioską.  

W najbliższym czasie odbędzie się przetarg na grunty należące do Agencji, w tym również na 

przedmiotową drogę. To spowoduje, iż ludzie zamieszkujący bloki zostaną odcięci od wioski. 

Burmistrz odpowiedział, iż sprawa jest znana, jednakże cyt. „ proszę nie oczekiwać ode mnie  

że sprawa zostanie od razu rozwiązana. Przede mną wiele problemów, wieloma sprawami 

muszę się zając, dlatego dzisiaj nie wypowiem się w tej kwestii.’ 

 

 Radny Dariusz Klimasz – cyt. „ ja jako radny i sołtys wsi pan Władysław Szalkowski 

deklarujemy ze swej strony wszelką pomoc Panu Burmistrzowi”. 

 

 Radny Sebastian Miekisz zawnioskował o naprawę drogi powiatowej w miejscowości 

Zaborowice. Droga jest zdewastowana przez samochody o dużym  tonażu, które woziły 

kruszywo na budowę S5. Przy okazji zniszczone zostały również krawężniki, stąd prośba o 

interwencję w tej sprawie. 

 

Burmistrz pan Maciej Dubiel wyjaśnił, iż jest to droga powiatowa. Na najbliższą sesję 

zostanie zaproszony Kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu pan Henryk 

Lipowczyk i przedmiotową sprawę wyjaśni. 

 

 Radny Woźniczka Tomasz zapytał czy Burmistrz planuje utworzenie komórki, która 

zajmowałaby się promocją Gminy, czy będą tworzone strategie w celu pozyskania 

inwestorów na nasz teren.  

Drugą sprawą, którą poruszył radny Woźniczka była kwestia chodników, gdyż są na terenie 

Bojanowa drogi przy których chodniki nie posiadają żadnego utwardzenia. 

 

Burmistrz pan Maciej Dubiel wyjaśnił, Państwu radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, iż jest to jego pierwszy dzień pracy. Notabene gmina jest słabo promowana; jako 
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włodarz chce bywać na  giełdach, targach, wystawach na których można zaprezentować 

walory naszego miasta oraz całej Gminy. Burmistrz wspomniał również o utworzeniu strefy 

inwestycyjnej, w celu pozyskania potencjalnych przedsiębiorców. Burmistrz zaznaczył, iż 

chciałby porozmawiać z każdym pracownikiem w urzędzie, każdym kierownikiem a 

szczególnie z referatem zajmującym się promocją aby opracować strategię w tym zakresie.  

 

Problem z modernizacją chodników istnieje. Gmina nie posiada zbyt dużego  budżetu, 

trzeba będzie wypracować  plan  w zakresie modernizacji dróg, ulic chodników, realny do 

posiadanych środków finansowych. 

  

Radny Leszek Janowicz cyt. „ proszę aby pan Burmistrz uczulił się na temat 

Gościejewic, nawet projektu drogi nie ma, jest kanalizacja, proszę aby pan Burmistrz wniknął 

w projekty inwestora”. 

 

Burmistrz wyjaśnił, iż na to pytanie po części udzielił odpowiedzi radnemu 

Klimaszowi. Nadmienił, iż obecni na sesji włodarze ten temat dobrze znali, borykali się z nim 

kilkanaście lat.  Sprawa jest trudna, nie zostanie rozwiązana w ciągu miesiąca, jednakże 

zapewnił, iż postara się tak rozdysponować środkami w budżecie aby jak najwięcej zarówno 

mieszkańcy Gościejewic i całej Gminy skorzystali w zakresie poprawy infrastruktury. 

 

Więcej zapytań nie było, w związku z powyższym przewodniczący Rady przeszedł do 

realizacji kolejnego punktu obrad. 

 

Do pkt. 8 Wolne głosy i wnioski. 

 

 Radny Tomasz Woźniczka zawnioskował o wypracowanie stałego dnia tygodnia,  

w którym będą odbywały się sesje. 

Burmistrz pan Maciej Dubiel też opowiedział się  za godzinami przedpołudniowymi  

9.00-12.00. W godzinach popołudniowych biura są zamknięte, nie ma możliwości 

skonsultowania odpowiedzi na zadane przez radnych czy sołtysów pytanie z pracownikiem 

prowadzącym sprawę. Godziny przedpołudniowe są bardziej zasadne z logistycznego punktu 

widzenia. 

Radny powiatowy pan Ireneusz Młynek zawnioskował, aby wybierając stały dzień sesji 

wykluczyć czwartek, ze względu na sesje powiatowe. 

Ostateczny termin – dnia i godziny odbywania się sesji  Rady i Komisji Stałych – zostanie 

uzgodniony w najbliższym terminie. 

 

 Sołtys wsi Pakówka, Przewodniczący Zarządu Gminnego Związku Spółek Wodnych 

w Bojanowie pan Edward Gurdak zwrócił się z prośbą do Burmistrza pana Macieja Dubiela o 

zorganizowanie spotkania z udziałem byłego Burmistrza, Zastępcy Burmistrza i obecnego 

włodarza, na którym zostaną omówione kwestie związane ze sprawami finansowymi Spółki. 

 

 Radny Krzysztof Wodecki zawnioskował o usprawnienie dojazdu do Niepublicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej „Zdrowie” w Bojanowie od ulicy Dąbrowskiego. Usprawnienie 

polegałoby na tym, iż odcinek od ulicy Dąbrowskiego do wjazdu na ulicy Dworcowej (do 

Ośrodka) byłby drogą dwukierunkową. 

Burmistrz odpowiedział, iż wniosek przyjął, jest on jak najbardziej zasadny jednak działania 

zostaną podjęte po skonsultowaniu się z kompetentną w tych kwestiach Komisją 

Bezpieczeństwa. 



 9 

 Drugą sprawą, którą poruszył radny Wodecki była kwestia uciążliwości związanej z 

hałasem emitowanym przez zakład Textmar znajdujący się na ulicy Sienkiewicza. Prośba 

dotyczy nakłonienia kierownictwa firmy zamontowania odpowiednich osłon, które zmniejszą 

emisje hałasu. Radny Wodecki jest za polubownym  załatwieniem sprawy, ale jeżeli nie 

przyniesie to odpowiedniego efektu zawiadomimy Państwową Inspekcje Pracy lub inne 

służby np. ochronę środowiska. 

 Pan Burmistrz wniosek przyjął, a po zapoznaniu się ze sprawą podejmie działania w 

tym kierunku. 

 

 Radny Tomasz Woźniczka odczytał apel Prezesa IPN pana Łukasza Kamińskiego, 

który  zwrócił się do samorządowców o upamiętnienie rocznicy (33) wprowadzenia  stanu 

wojennego w Polsce. Akcja jest hołdem dla ofiar stanu wojennego a jednocześnie 

nawiązaniem do gestu dwóch wybitnych mężów stanu – papieża Jana Pawła II i prezydenta 

USA Ronalda Reagana – którzy w grudniu 1981 roku – zapalając w oknach świece 

przypominali o Polsce i Polakach.  

Kserokopia pisma Prezesa IPN stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9. Zakończenie 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku II sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, 

Przewodniczący Jarosław Bartkowiak dziękując wszystkim za przybycie, zamknął obrady. 

 

Protokolant:       Przewodniczący obrad 

Beata Sikora       (-) Jarosław Bartkowiak  

Inspektor  

 


